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Wczoraj (poniedziaÅ‚ek 16 maja) odbyÅ‚o siÄ™ pierwsze posiedzenie niedawno powoÅ‚anej przez
ministra rolnictwa Krzysztofa Jurgiela Rady ds. Hodowli Koni. Obrady prowadziÅ‚
przewodniczÄ…cy tejÅ¼e Rady, wiceminister Zbigniew Babalski. W jej skÅ‚ad wchodzi 36
przedstawicieli nauki, hodowców i ekspertów. Nie mam zÅ‚udzeÅ„ &ndash; to ciaÅ‚o raczej nie
stworzy nowej jakoÅ›ci w polskiej hodowli koni, nie mówiÄ…c juÅ¼ o konkretnych programach
hodowlanych (bo te przecieÅ¼ sÄ…!). Ale nie z powodu skÅ‚adu tego ciaÅ‚a &ndash; bo sÄ… tam
tÄ™gie gÅ‚owy &ndash; ale z innego powodu. Rada nie zostaÅ‚a powoÅ‚ana, aby coÅ› stworzyÄ‡.
ZostaÅ‚a powoÅ‚ana ad hoc, aby uspokoiÄ‡ opiniÄ™ publicznÄ…, aby pokazaÄ‡, Å¼e ta caÅ‚a
burza wokóÅ‚ stadnin arabskich to jakaÅ› akcja wichrzycieli, bo przecieÅ¼ minister czuwa i sprawy
hodowli koni w Polsce leÅ¼Ä… mu na sercu. Wszystko bÄ™dzie dobrze. Dobrze nie bÄ™dzie, bo
marka polskich koni arabskich zostaÅ‚a powaÅ¼nie zepsuta, a ci, którzy teraz kierujÄ… perÅ‚ami w
koronie, czyli stadninami w Janowie i MichaÅ‚owie, nadajÄ… siÄ™ do tego tak, jak ja do baletu.
Owszem, taÅ„czyÄ‡ lubiÄ™, ale kudy mi do WacÅ‚awa NiÅ¼yÅ„skiego. A wracajÄ…c do Rady
&ndash; moÅ¼e jednak uda siÄ™ jej coÅ› pozytywnego wprowadziÄ‡ do publicznego myÅ›lenia o
roli koni w Polsce. Oby.Ale w tym morzu nieszczÄ™Å›Ä‡ sÄ… i dobre wiadomoÅ›ci.

Zacznijmy od tego, Å¼e powoÅ‚ano 6 zespoÅ‚ów roboczych. Jakie &ndash; moÅ¼na przeczytaÄ‡
na stronie farmer.pl (http://www.farmer.pl/produkcja-zwierz ... -powolala-zespoly-robocze,64447.html
).Z tym, Å¼e jest to podziaÅ‚ narzucony z góry. Jak czÅ‚onkowie siÄ™ zjawili na posiedzeniu, to
juÅ¼ kaÅ¼dy z nich miaÅ‚ przydziaÅ‚ do jednego z owych szeÅ›ciu zespoÅ‚ów. To istotne
zastrzeÅ¼enie. A te dobre wiadomoÅ›ci? ZespoÅ‚em ds. koni arabskich bÄ™dzie kierowaÄ‡ prof. 
Krystyna Chmiel. A w skÅ‚ad zespoÅ‚u wchodzi m.in. Anna Stefaniuk, hodowczyni z SK Janów
Podlaski.  DobrÄ… wiadomoÅ›ciÄ… jest teÅ¼ to, Å¼e dwie osoby, które odegraÅ‚y czynnÄ… i
bardzo niechlubnÄ… rolÄ™ w odwoÅ‚aniu Anny Stojanowskiej, Jerzego BiaÅ‚oboka i Marka Treli
, a które minister Jurgiel mimo tego powoÅ‚aÅ‚ w skÅ‚ad Rady, nie weszÅ‚y do zespoÅ‚u ds. koni
arabskich. Mowa o hodowcy i trenerze koni arabskich Andrzeju Wójtowiczu oraz o dyrektorze
ZespoÅ‚u WÅ‚aÅ›cicielskiego w Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych Andrzeju Sutkowskim. Nie
wszedÅ‚ teÅ¼ Mateusz Leniewicz-Jaworski, który dziÄ™ki mocno
&bdquo;podrasowanemu&rdquo; CV zostaÅ‚ beneficjentem &bdquo;dobrej zmiany&rdquo; w
Janowie Podlaskim. Wszystkie te trzy maÅ‚o ciekawe indywidua znalazÅ‚y siÄ™ w innych
zespoÅ‚ach.No wÅ‚aÅ›nie? Jak to siÄ™ staÅ‚o, Å¼e czÅ‚owiek, który w trakcie peÅ‚nienia swoich
obowiÄ…zków odpowiadaÅ‚ zarówno za tworzenie wizji rozwoju stadnin i zarzÄ…dzanie, jak
równieÅ¼ przygotowywanie programów hodowlanych kiedy pracowaÅ‚ dla najwiÄ™kszych
stadnin Europy i Bliskiego Wschodu,  teraz nie bÄ™dzie sÅ‚uÅ¼yÅ‚ swoim &bdquo;bogatym
doÅ›wiadczeniem&rdquo; polskiej hodowli koni arabskich? CoÅ› tu nie gra? KÅ‚amstwo ma krótkie
nogi. PrzecieÅ¼ to jest poÅ›rednie przyznanie siÄ™ ANR i ministerstwa do tego, Å¼e nawet oni nie
wierzÄ… juÅ¼ w CV Mateuszka-kÅ‚amczuszka. Nawet oni nie majÄ… zaufania do jego wiedzy i
doÅ›wiadczenia w hodowli koni arabskich, skoro go nie powoÅ‚ali do tego najwaÅ¼niejszego
&ndash; z punktu widzenia celu, jaki chciaÅ‚ osiÄ…gnÄ…Ä‡ minister Jurgiel - zespoÅ‚u Rady.Marek
Szewczyk PS. Po raz kolejny zwracam siÄ™ do wiceprezesa ANR Karola Tylendy.Trzy dni temu
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wysÅ‚aÅ‚em do rzecznika prasowego ANR poniÅ¼szy mail. Mam nadziejÄ™, Å¼e jednak
dostanÄ™ jakÄ…Å› odpowiedÅº. JakÄ…kolwiek. Witold StrobelRzecznik prasowy ANR Szanowny
Panie, ProszÄ™ o szczegóÅ‚owe informacje dotyczÄ…ce nowych prezesów (p.o.?) w spóÅ‚kach
Stado Ogierów Å•Ä…ck oraz Stadnina Koni Krasne. Jakie wyksztaÅ‚cenie (uczelnia, wydziaÅ‚) oraz
jakie doÅ›wiadczenie w hodowli koni majÄ… panowie Dariusz DomaÅ„ski i Wojciech MuczyÅ„ski? Z
powaÅ¼aniemMarek Szewczyk    
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